

Mötesprotokoll

JURIDISKA FÖRENINGENS STYRELSEMÖTE 2023-10-17

§ 1 Mötets öppnande

Mötet öppnas kl. 08:02

§ 2 Närvarande ledamöter

Hassan Othman Alkady, ordförande

Erik Ohlsson, vice ordförande

Arta Ekman, kassör

Filippa Sundström, sekreterare

Marie Rask, chefredaktör

Rasmus Wengelin, idrottsansvarig

Tilda Ramstedt, utbildningsansvarig

Josefin Mannevik, utbildningsansvarig

Tim Spjuth, evenemangsansvarig

Ivar Öhrling, evenemangsansvarig

Füreyä Ek, kommunikationsansvarig

Emil Bertilson, näringslivsansvarig

§ 3 Val av mötesordförande

Erik Ohlsson väljs till mötets ordförande.

§ 4 Val av mötets sekreterare

Filippa Sundström väljs till mötets sekreterare.

§ 5 Val av justerare

Hassan Othman Alkady och Füreyä Ek väljs till mötets justerare.

§ 6 Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställs.

§ 7 Genomgång av föregående veckas mötesprotokoll

Sekreterare, Filippa Sundström, går igenom föregående mötesprotokoll (2023-10-10).

§ 8 Varvet runt

Ordförande

Ordförande har varit på IR-möte (se mer information under egen punkt). Han har också hjälpt till med faddertacksittning och skickat ut anmodan till balen. Han har dessutom varit i Uppsala på JURO-möte och bal.

Vice Ordförande

Vice ordförande har stått på HHGS-mässan. Han har också blivit kontaktad om att det snart ska hållas ett HCS (Handels Council of Sustainability) möte igen. Han har dessutom varit i kontakt med Humanjuridiska föreningen inför HUMJUR-mässan.

Kassör

Kassör har fört den löpande bokföringen. Han har också börjat med ett sammanställningsdokument där det bland annat ska framgå en prognos på ungefär, hur mycket varje post spenderar. Han ska därför planera in ett möte med vardera post i styrelsen för att få mer information till sammanställningen.

Sekreterare

Sekreteraren har fört det löpande arbetet med mötesprotokollen och har varit tillsammans med ordförande och utbildningsansvarig i Uppsala på bal.

Chefredaktör

Chefredaktören har sammanställt och justerat det sista inför nästa nummer av Rättstrycket.

Idrottsansvarig

Idrottsansvarig har haft korpenmatcher. Herrarnas säsong är nu färdig och damerna har sin sista match på torsdag. Han har även planerat in ett möte med sitt utskott om padelturneringen.

Utbildningsansvariga

Utbildningsansvariga har haft UU-möte. Omtentan i KEXEN och skatterätten krockar med varandra och institutionen har därför prövat att lösa problemet genom att försöka lägga till ytterligare en tentamensmöjlighet. Det gick dock tyvärr inte att fixa då tentasalarna var fullbokade. De har även varit på EDUC-möte och en av utbildningsansvariga har varit i Uppsala på JURO-möte och bal.

Evenemangsansvariga

Evenemangsansvariga har fortsatt förberedelserna inför balen. På torsdag släpps det 50 stycken early bird-biljetter till balen och på fredag släpps resterande balbiljetter. De har även börjat kolla på lokaler till julbord och utskottet kollar på en sittning.

Kommunikationsansvarig

Kommunikationsansvarig har fört den löpande marknadsföringen. Hon har även mailat till tryckeri om att fixa en fotovägg till balen.

Näringslivsansvariga

Näringslivsansvariga har haft lunchföreläsning tillsammans med Setterwalls som blev väldigt lyckad. De har också fört den löpande mailkontakten med samarbetspartners.

§ 9 Varvet runt arbetsgrupper

Arbetsgrupp: Järnbalk

Arbetsgruppen har skickat iväg Järnbalken på tryckning.

Arbetsgrupp: 5-kamp

Arbetsgruppen väntar på svar från institutionen.

Arbetsgrupp: Krishanteringsplan

Arbetsgruppen gör krishanteringsplanen på den kommande strategihelgen.

Arbetsgrupp: Halvtidsfesten

Det finns ännu ingen arbetsgrupp (se mer information under egen punkt).

§ 10 Beslut: Budget

Kassören går igenom budget revideringen. Styrelsen har fått tillgång till underlaget innan mötet och kan därmed ta ett välgrundat beslut.

Styrelsen går till beslut att:

anta budget revideringen

Enhälligt (12/12)

§ 11 Info: IR

Ordförande har varit på IR-möte Han framförde önskemålet om att ha fler fördjupningskurser. Institutionen tar med sig detta men lyfter att problemet med fler fördjupningskurser är att det inte blir kostnadseffektivt. Det krävs nämligen x antal elever per kurs för att det ska bli värt. De diskuterade även problematiken med att många studenter begär ut gamla tentor. Det leder till en stor belastning och de har egentligen inte tid att lämna ut dem. Det är dessutom många lärare som inte gillar att deras material kommer ut och önskar att man istället frågar lärarna om att få tentorna. Institutionen utreder därför nu situationen och läget kan komma att förändras framöver.

§ 12 Diskussion: Halvtidsfesten

Ordförande informerar om att det inte kom in några ansökningar vid intresseanmälan till halvtidsfesten på Instagram. Styrelsen ska därför internt kolla om det finns några som kan vara intresserade. Evenemangsansvariga ska även skicka en förfrågan till sexmästeriet om att boka puben och kolla om det finns något ledigt datum att anordna en halvtidsfest där. Diskussionen återkommer nästa vecka.

§ 13 Info: JURO

Ordförande och utbildningsansvarig har varit på JURO-möte i helgen. De berättar att Lund har börjat ta fram riktlinjer för hur man ska få använda AI. De berättar även att Uppsala ska skriva en debattartikel om att en juriststudent får bland de lägsta statliga bidragen i Sverige. Alla som deltog på JURO-mötet tyckte det var ett intressant tema och står därför bakom artikeln. Umeå berättade även att de haft sin Stockholmsresa och berättade vad som framkom efter deras utvärdering. På JURO-mötet kom de även fram till att snart publicera debattartikeln som de påbörjade i våras.

§ 14 Diskussion: JF-klaga

Det har inkommit en JF-klaga där studenten vill uppmärksamma att de äldre versionerna av Rättstrycket inte går att läsa på hemsidan. Chefredaktör kollar tillsammans med kommunikationsansvarig på detta. Problemen är delvis lösta med det material som fanns, chefredaktör har dock behövt ta kontakt med tidigare chefredaktör för att få tillgång till resterande material som saknas på hemsidan. När detta material inkommit kan uppdatering göras så att alla äldre versioner kan läsas.

§ 15 Diskussion: Bilar till strategihelgen

Ordförande informerar om att styrelsen inte har kår bilen under strategihelgen och att de därmed behöver fixas bilar. Ordförande har en bil och vice ordförande och näringslivsansvarig ska kolla om de kan lösa en bil vardera.

§ Övrigt

Näringslivsansvariga informerar om att PWC skrivit på avtalet och är numera officiellt samarbetspartners till Juridiska Föreningen via ramavtalet med kåren.

§ Nästa möte

2023-10-24 kl. 08:00-09:00.

§ Mötets avslutande

Mötet avslutas kl. 08:57



Hassan Othman (6 nov 2023 16:42 GMT+1)

Hassan Othman



Füreya Ek (6 nov 2023 11:17 GMT+1)

Füreya Ek